
Protokół Nr  11/10 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  14 czerwca 2010 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Analiza działalności finansowo – rzeczowej za rok 2009 i zamierzenia na rok 2010 Zakładu    

Składowania i Unieszkodliwiania Odpadów z siedzibą  w Krzywopłotach. 
3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2010 

– druk F.  
4. Sprawy różne, w tym: 
 - rozpatrzenie pisma Komendanta Powiatowej Policji w Białogardzie w sprawie 

dofinansowania zakupu paliwa, 
 - rozpatrzenie pisma Komendanta Powiatowej Policji w Białogardzie w sprawie 

przekazania środków na dodatkowe służby w okresie letnim. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
Ad 1  

Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji – Stefan 
Purol. Przewodniczący Komisji zgłosił zmianę porządku przez przełożenie pkt 5 na kolejne 
posiedzenie. Komisja przyjęła zmieniony porządek i protokół z poprzedniego posiedzenia, 
głosując: za-3 (jednogłośnie).   
 

Ad 2 

Prezes Zakładu Składowania i Unieszkodliwiania Odpadów z siedzibą  w 
Krzywopłotach przedstawił działalność finansowo – rzeczową za rok 2009 i zamierzenia na 
rok 2010. Na koniec roku 2009 osiągnięto zysk w wysokości 64 tys. zł, za co Prezes otrzymał 
pochwałę i nagrodę. W ubr. Zakład miał najniższe ceny. Jeśli chodzi o zamierzenia: 2 
czerwca 2010 r. wysłano instrukcję do zatwierdzenia do Marszałka Woj. 
Zachodniopomorskiego. Prezes uważa, że niepotrzebnie zostało wysypisko zamknięte w 
zakresie składowania odpadów. Za 5 m-cy Zakład poniósł straty w kwocie 275 tys. 432 zł, 
które pokrywane są z własnych zasobów tj. amortyzacji. Winny jest Burmistrz Miasta Karlina 
i Marszałek Województwa Zachodniopomorskiego. Prezes przedstawił pisemny materiał dot. 
wykonania planu finansowego za okres 5 m-cy 2010 roku oraz wynik finansowy w 
poszczególnych miesiącach 2010 r. (w zał.). Prezes dzisiaj nie widzi konieczności likwidacji 
zakładu. W 2011 roku opłata marszałkowska wzrośnie do 250 zł/tonę. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
S.Hatłas – pytał  ile Miasto Białogard płaci za rekultywację wysypiska? Ponadto Radny pytał 

o wyrok z 2009 roku mówiący o tym, że wysypisko jest zamknięte? 
Prezes – odpowiedział, że nie ma takiego wyroku, tylko pozwolenie zintegrowane do końca 

2009 roku. To tylko decyzje administracyjne. Jest wyrok sądu z 21 kwietnia 2010 roku 
uchylający decyzję Marszałka Woj. Zachodniopomorskiego. Obecnie oczekuje na wyrok z 
uzasadnieniem. Jeśli go otrzyma napisze do Marszałka o przedłużenie pozwolenia  do końca 
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czerwca 2013 roku. Ten wyrok wiąże się z rozbudową wysypiska, gdzie Sąd Wojewódzki 
zawiesił postępowanie uzależniając od wyroku sądu w Warszawie. Wyrok jest korzystny dla 
zakładu. Zgodnie z wytycznymi Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska każda 
gmina powinna uzyskać 20% odzysku, a Miasto Białogard ma 7%. Kary za to wynoszą 
40%. Wysypisko jest czynne, nie przyjmuje odpadów na składowanie. Zakład przyjmuje 
jedynie szkło i odpady segregowane takie jak pety itp. 

T.Szwed – powiedział, że w protokole jest pkt 12 dot. przejęcia składowiska w Krzywopłotach. 
Pytał czy firma chce kupić Spółkę, czy dalej będzie prowadzone składowanie odpadów? 

Prezes - wyjaśnił, że teren był na uboczu, a w Karlinie jest teren blisko Miasta, a więc 
atrakcyjny. Obecnie firma Lemna z kapitałem zagranicznym jeszcze nie działa, złożyła 
wniosek o zakup ziemi. Firma ta ma zamiar postawić gotowy zakład. Jako wspólnik tej 
firmy wie, że będzie zainwestowanie kapitału do 5 mln zł. Firma ma przerabiać 80 tys. ton 
rocznie odpadów komunalnych, gdy obecnie jest przerabianych 12 tys. ton. Technologia 
zakłada 3% odpadów, których nie da się przerobić. Został podpisany akt notarialny 
odnośnie terenu, który ma być zadaszony. Koszty wyliczono na ponad 100 mln zł. Umowa 
ma być podpisana na koniec września 2010roku. Budowa ma się rozpocząć w marcu 2011 
roku. 

B.Stanczewski – powiedział, że cieszy się, iż jest perspektywa a decyzja powodująca 
zamknięcie wysypiska spowodowałaby zmniejszenie kosztów dla samorządu. 

S.Purol - pytał o perspektywę wysypiska w Karlinie i jak Prezes ocenia prace dot. spalarni? 
Prezes – odpowiedział, że spalarnia w Koszalinie spowoduje wzrost kosztów a opłata 

marszałkowska zostanie na miejscu.  
 
Ad 3 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2010 – 
druk F.  

T.Szwed -  powiedział, że skoro nie ma Skarbnika to nie powinniśmy się tym zajmować, 
ewentualne pytania zadać na sesji. 

Wobec powyższego Komisja odstąpiła od  zaopiniowania w/w projektu uchwały. 

Ad 4 

W sprawach różnych Komisja zapoznała się z pismami w sprawie;: 
 - rozpatrzenie pisma Komendanta Powiatowej Policji w Białogardzie w sprawie 

dofinansowania zakupu paliwa, 
 - rozpatrzenie pisma Komendanta Powiatowej Policji w Białogardzie w sprawie 

przekazania środków na dodatkowe służby w okresie letnim. 
T. Szwed – poparł przekazanie środków pod warunkiem, że Komendant przedstawi nam wykaz 

patroli pieszych. 
S.Hatłas – poparł jedynie patrole piesze. 
B.Stanczewski – stwierdził, że to obowiązek Państwa. O dodatkowe środki należy pytać 

Burmistrza. Jeśli będzie aprobata Burmistrz to poprze. 
Komisja postanowiła, że poczeka na stanowisko Burmistrza w tej sprawie. 

 
Ad 5 
 Po wyczerpaniu tematyki o godz.15.30   zakończono posiedzenie.  
Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

        Przewodniczący  Komisji 

                    Stefan Purol  
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